
Protokoll Årsstämma Sunds Vägsamfällighet  
2019-07-08 kl 19:00 i Jaktstugan i Rotviksbro 

 

Närvarande: Se bilaga 1  

 

 1. Ordföranden Magnus Polhem öppnade årsstämman och hälsade alla välkomna samt  

     höll lite allmän information     

 2. Dagordningen för stämman antogs och godkändes 

 3. Till ordförande för stämman utsågs Magnus Polhem 

 4. Till sekreterare för stämman utsågs Marie af Geijerstam 

 5. Till justeringspersoner tillika rösträknare för stämman utsågs Arne Grahm och   

     Elmer Kärrman. 

 6. Mötet befanns vara kallat i rätt tid och på rätt plats. 

 7. Protokollet beslutades att justeras 2019-07-09 kl 10:00 hos Marie af Geijerstam 

 8. Upprop av andelsägare genomfördes 

 9. Styrelsens verksamhetsberättelse upplästes och godkändes     

10. Kassören Kerstin Ekenås Westman gick igenom räkenskaper och föredrog  

      kassarapporten som godkändes av stämman             .   

11. Per Andersson föredrog revisorernas berättelse som godkändes av stämman. 

12. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

13. Några motioner har ej inkommit 

14. Stämman godkände förslaget att anslå  ½ prisbasbelopp plus sociala avgifter, vilket är 

      Rev:s rekommendationer  för ersättning till styrelse och revisorer för kommande 

      verksamhetsår 

15. Stämman beslöt att Inträdesersättningen skall beräknas enligt REV:s förslag och vara 

      17 500 kr per nybildad bostadsfastighet, med undantag för de fastigheter som bildas i   

      område med lägre andelstal  samt fastigheter med annan verksamhet. 

16. Debiteringslängden för föreningen framlades och godkändes av stämman. 

17. Styrelsens förslag till budget för nästa verksamhetsår godkändes av stämman. 

18. Beslutades att utdebitering skall ske med 100 kr per andel, sista betaldag 191128.  

19. Som styrelseledamöter på två år gjordes omval på Marie af Geijerstam och Per- 

      Gunnar Persson, nyval på Thomas Wetterlundh på två år. Ytterligare ledamöter är  

      Per Jacobsson och Magnus Polhem. 

20. Som styrelseordförande på ett år valdes Magnus Polhem. 

21. Som revisorer på ett år valdes Per Andersson och Örjan Wilmenius. 

22. Som revisorsuppleanter på ett år valdes Mats Glansberg och Charlotte Larsson. 

23. Till valberedning är Torben Olsson vald till 2021, Elmer Kärrman valdes om till 2023  

      och kommer att fungera som sammankallande, ytterligare medlem är Krister  

      Lindgren vald till 2020. 

 

 

 

 

 

 

 



24. Övriga frågor: Per Nicklasson från Tånga lyfter frågan om hastigheten på raksträckan 

      innan Hafstens Camping samt att han önskar bredare mötesplatser. Frågan får 

      diskuteras vidare  i styrelsen. Arne Grahm ber styrelsen att undersöka möjligheten att  

      införskaffa hastighetsregistreringstavlor. Styrelsen får diskutera vidare vid nästa  

      styrelsemöte. Krister Lindgren undrar över det träd som eventuellt skulle kunna välta  

      ut över vägen efter Arne Grahms fastighet. Styrelsen får diskutera vidare om lösning  

      på problemet.  

      Förslagsvis kommer det att göras en notering vid nästkommande utdebitering om att  

      alla fastighetsägare måste beakta hastighetsanvisningarna. 

      Styrelsen ber att få tacka Kerstin Ekenås Westman för gott arbete och gott samarbete  

      med en liten blomma. 

25. Det justerade protokollet kommer att finnas tillgängligt hos föreningens sekreterare  

      och kopia hos ordföranden  samt på hemsidan www.sundsvagsamfallighet.se efter       

      den 22 juli 2019. 

 

26. Ordföranden avslutade mötet och tackade alla deltagare. Han vädjade till att alla  

      fastighetsägare skall tänka på hastigheten.   

 

 

 

 

Vid Protokollet 

 

 

 

 

 

Marie af Geijerstam      Magnus Polhem 

Sekr       ordf 

 

 

 

 

Justerat: 2019-07-09 

 

 

 

 

 

Arne Grahm      Elmer Kärrman 

http://www.sundsvagsamfallighet.se/

